

BRAZIL

Campestre

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

NKG:verified

Country: Brazil
Region: Sul de Minas, Carmo de Minas
Altitude: 1000 masl.

Fazenda Campestre has a history dating back to 1958, built on hard work, family tradition, and a deep connection to the land. What began with 20 hectares, including just 2 hectares of coffee, has grown over three generations into a 300-hectare estate focused on coffee, milk, and cheese production.

Today, Noêmia and Naiara lead the family succession, combining the experience of previous generations with modern management, sustainability, and a strong commitment to quality. The farm operates as an integrated ecosystem, with regenerative agriculture and more than 10 protected springs. With an average annual production of 5,000 bags of coffee, Fazenda Campestre continues to unite tradition, innovation, and respect for the land.



Coffees

Silky

Juicy

Smooth

Nougat

Banana

Tropical

Variety: Mundo Novo, Catuai, Bourbon

Processing: Natural fermented

Grade: NY2/3 scr. 15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de

BRASILIEN

Campestre

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

NKG:verified

Land: Brazil
Region: Sul de Minas, Carmo de Minas
Anbauhöhe: 1000 masl.



Die Fazenda Campestre blickt auf eine Geschichte zurück, die bis ins Jahr 1958 reicht und von harter Arbeit, Familientradition und einer tiefen Verbundenheit mit dem Land geprägt ist. Was mit 20 Hektar, davon nur 2 Hektar Kaffeeanbau, begann, hat sich über drei Generationen zu einem 300 Hektar großen Betrieb mit Kaffee-, Milch- und Käseproduktion entwickelt.

Heute führen Noêmia und Naiara die Familientradition weiter und verbinden die Erfahrung vergangener Generationen mit modernem Management, Nachhaltigkeit und einem hohen Qualitätsanspruch. Der Betrieb setzt auf regenerative Landwirtschaft und verfügt über mehr als 10 geschützte Quellen. Mit einer durchschnittlichen Jahresproduktion von 5.000 Sack Kaffee vereint Fazenda Campestre Tradition, Innovation und einen respektvollen Umgang mit der Natur.

Kaffees

Fruchtig

Cremig

Samtig

Nougat

Banane

Tropisch

Varietäten: Mundo Novo, Catuai, Bourbon

Aufbereitung: Natural

Grade: NY2/3 scr. 15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de